

觅见台湾 新浪潮

EXPLORATION TAIWAN

7D6N
8D7N

台北 | 花莲 | 台东 | 台南 | 台中
TAIPEI | HUALIEN | TAITUNG | TAINAN | TAICHUNG



跟团配套 or 自定义询问

台北象山
Taipei Elephant Mountain

Group Tour Contact us: 0178188119





宜兰到花莲火车的体验
Experience Train From Yilan To Hualien

第1天 吉隆坡 ✕ 桃园

集合于吉隆坡国际机场，飞往桃园 - 台湾。

第2天 桃园 - 52公里 - 基隆 - 21公里 - 宜兰 📍 花莲

- 📍 正滨鱼港彩色小屋 📍
为基隆超热门的IG打卡景点，16栋缤纷的彩虹屋，让渔港生动了起来。
- 📍 十分老街 - 放天灯 (4-6人1颗)
体验平溪当地天放灯文化，了解台湾文化底蕴。
- 📍 宜兰到花莲火车的体验

第3天 花莲 - 167公里 - 台东

- 📍 太鲁阁国家公园
太鲁阁国家公园是台湾九大国家公园之一，以立雾河雕刻而成的公园标志性峡谷太鲁阁峡谷而得名。
- 📍 布洛湾吊桥
一座令人叹为观止的新悬索人行天桥将很快穿过峡谷，高得令人眼花缭乱，高高在上，可以欣赏到令人眼花缭乱的新视野。
- 📍 灵芝茶艺馆
- 📍 山度空间 📍
山度空间是花莲近年来最火爆的新兴秘境。它靠近太平洋的美丽海景。
- 📍 铁花村音乐聚落城市慢集 📍
音乐村是许多台东原住民聚集在一起分享艺术和音乐的地方。

第4天 台东 - 208公里 - 台南

📍 太麻里赏花季节

季节安排

1-3月 樱花 & 杏花 | 4-5月 百合花 | 6-7月 绣球花 |
8-10月 金针花 | 11-12月 枫叶

※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。

- 📍 樱木花道平交道 📍
这个铁路道口，出现在灌篮高手的开场。许多漫画狂热者被吸引到这个位置，以模仿男主角和女主角著名的波浪来重温他们的童年记忆。
- 📍 中西区文青打卡散策 📍
【蜗牛巷】【吴园艺术中心】【巴洛克式建筑】【十八卯茶屋】
【赠送每人一个椪饼冰淇淋】【旭峰号. 僂果鲜-城市里的80年老宅】

第5天 台南 - 140公里 - 日月潭 - 35公里 - 台中

- 📍 喝喝茶HOHOCHA
奉茶奉蛋体验【喝喝茶，吃吃蛋】园区最受欢迎活动之一。
- 📍 日月潭向山景观瞭望台
漫步在向山步道欣赏周围风景，站在观景平台上可以近距离的看到月潭拉鲁岛的美景，也可以远眺慈恩塔。
- 📍 山地土特产
- 📍 逢甲夜市

季节安排

(2月6日 - 3月5日)

日月潭向山景观瞭望台将改去:

*九族文化村【樱花季】

*日月潭【缆车单程】

※按每年气候不同会有所改变，以上花期不能完全保证准确。

第6天 台中 - 55公里 - 苗栗 - 121公里 - 台北

- 📍 旧山线铁道自行车体验【4人一部自行车】 📍
搭铁道自行车，穿越旧铁桥、七彩隧道，前往铁道秘境。
- 📍 半天寮好望角
好望角广场视野开阔。天气好的时候，可以从观景台往下看。海岸线上巨大的风力发电机将海洋和天空的景色交织在一起。这是一个放松的好地方。
- 📍 貔貅展示馆
- 📍 伴手礼【凤梨酥，太阳饼，芋头酥，蛋卷等等】
- 📍 象山步道【眺望101美景】 📍
台北最热门的打卡景点，这里拥有绝佳的视野可俯瞰101及台北市区美景。

第7天 台北 - 45公里 - 桃园 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。

继续8天行程

第7天 台北

全日自由活动。
* 推荐购物点: 台北101, 五分埔, 信义商圈, 宁夏夜市。

第8天 台北 - 45公里 - 桃园 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ TAOYUAN

Assemble in Kuala Lumpur International Airport for flight to Taoyuan - Taiwan.

DAY 2 TAOYUAN – 52km – KEELUNG – 21km – YILAN 📍 HUALIEN

- 📍 **Zhengbin Fishing Harbor Colorful House** 📍
Color House is a super popular IG check-in attraction in Keelung. The 16 colorful.
- 📍 **Shifen Old Street – Sky Lantern Fun (4-6 persons/lantern)**
Experience the local sky lantern culture in Pingxi and learn about Taiwan's cultural heritage.
- 📍 **Experience train from Yilan to Hualien**

DAY 3 HUALIEN – 167km – TAITUNG

- 📍 **Taroko National Park**
Is one of the nine national parks in Taiwan and was named after the Taroko Gorge, the landmark gorge of the park carved by the Liwu River.
- 📍 **Buluowan Suspension Bridge**
A breathtaking new suspension footbridge at Bulowan will soon cross the gorge, dizzyingly high above the river, for a dazzling new range of views.
- 📍 **Lingzhi Tea Shop**
- 📍 **Shandu Space** 📍
Is the most popular Instagrammable spot in Hualien. It has an excellent view of the invincible sea view of the Pacific Ocean.
- 📍 **Tiehua Music Village** 📍
The music village is a place where many of Taitung's indigenous residents come together to share arts and music to the community.

DAY 4 TAITUNG – 208km – TAINAN

📍 **Taitung Taimali**

SEASONAL ARRANGEMENT
 Jan - Mar | Cherry Blossoms & Almond Blossoms
 Apr - May | Hydrangea Flower
 Jun - Jul | Lily
 Aug - Oct | Daylilies (Golden Needle Flower)
 Nov - Dec | Maple Leaf

*The floral growing season is subject to weather conditions.

- 📍 **Sakuragi Railroad Crossing** 📍
It is a railroad crossing that appear at the opening of the slam dunk(Hanamichi Sakuragi and Haruko Akagi is a scene that shake the hand.
- 📍 **West Central District** 📍
Instagrammable Spots [Tour-Snail Alley] [The Wu Family Garden] [Baroque Architecture] [18 Tea House] [Free Brown Sugar Bun Cake Ice Cream per person] [Syu Fong Store-love fresh fruit (80-yr-old house in the town)]

DAY 5 TAINAN – 140km – SUN MOON LAKE – 35km – TAICHUNG

- 📍 **HOHOCHA**
Tea tasting culture experience.
- 📍 **Xiangshan Overlooking Platform**
Xiangshan Skywalk view of the surrounding scenery, standing on the observation deck, you can see beautiful scenery Sun Moon Lake Lalu Island up close, and you can also overlook the Ci'en Pagoda in the distance.
- 📍 **Aboriginal Products Shop**
- 📍 **Fengjia Night Market**

SEASONAL ARRANGEMENT
 Within Feb 6 - Mar 5
 Xiangshan Overlooking Platform will be replaced to:
 * Formosan Aboriginal Culture Village [Cherry blossom festival]
 * Sun Moon Lake [one way cable car]

*The floral growing season is subject to weather conditions.

DAY 6 TAICHUNG – 55km – MIAOLI – 121km –TAIPEI

- 📍 **Old Mountain Line Rail Bike [4 person per bike]**
Cycle along the more than 100 years old railway line to get an unforgettable, panoramic views of Miaoli which include the famous Shengxing Station and Longteng Bridge.
- 📍 **Houlong Cape of Good Hope**
Scenic spot with huge wind turbines, offering walking paths with broad coastal views.
- 📍 **Pixiu Lucky Charm Center**
- 📍 **Local Products Shop [Pineapple Tart, Suncake, Taro Crisp, Egg Rolls and etc]**
- 📍 **Elephant Mountain (Xiangshan)** 📍
One of the most famous activities to do in Taipei is to hike up Elephant Mountain for the best view of Taipei 101.

DAY 7 TAIPEI – 45km – TAOYUAN ✈️ KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.

CONTINUE 8 DAYS TOUR

DAY 7 TAIPEI

Free at own leisure.
*Recommended Shopping Spots: Taipei 101, Wu Fen Pu, XinYi Shopping District, NingXia Night Market.

DAY 8 TAIPEI – 45km – TAOYUAN ✈️ KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.
* Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation





餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner	住宿 Accommodation
1	-	-	-	桃园蜜月世纪或同级 Century Hotel Taoyuan or similar
2	酒店 Hotel	鱼鲜料理 Fish Cuisine	台菜料理 Taiwanese Cuisine	丽轩国际饭店或同级 Lishuan Hotel or similar
3	酒店 Hotel	花莲风味 Hualien Cuisine	知本风味餐 Zhiben Cuisine	知本金联世纪温泉酒店或同级 Century Hot Spring Hotel or similar
4	酒店 Hotel	乡土料理 Taitung Local Cuisine	度小月国宴台南小吃 Du Xiaoyue Cuisine	台南富驛时尚酒店或同级 FX Hotel Tainan or similar
5	酒店 Hotel	邵族风味餐 Shao Aboriginal Cuisine	自理 Own Expenses	台中逢甲文华道或同级 Taichung Fengjia In One City Inn or similar
6	酒店 Hotel	怀旧料理 Nostalgic Cuisine	新千叶火锅自助吃到饱 Steamboat Buffet	台北洛基中华酒店或同级 Green World Hotel Zhonghua or similar
7	酒店 Hotel	-	-	-
继续8天行程 CONTINUE 8 DAYS TOUR				
7	酒店 Hotel	自理 Own Expenses	自理 Own Expenses	台北洛基中华酒店或同级 Green World Hotel Zhonghua or similar
8	酒店 Hotel	-	-	-

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

行程亮点	
☆ 特点	1天自由活动 宜兰到花莲火车
📍 景点	正滨渔港彩虹小屋 太鲁阁国家公园 山度空间 铁花村音乐聚落城市慢集 樱花花道平交道 象山步道【眺望101美景】 日月潭向山景观瞭望台
👤 体验	十分老街放天灯 旧山线铁道骑自行车体验
👨🍳 品尝	鱼鲜料理 台菜料理 花莲风味 知本风味餐 台东乡土料理 度小月国宴台南小吃 邵族风味餐 怀旧料理 新千叶火锅自助吃到饱

TOUR HIGHLIGHTS	
☆ SPECIAL	One Free Day Experience Train From Yilan To Hualien
📍 ATTRACTIONS	Zhengbin Fishing Harbor Colorful House Taroko National Park Shandu Space Tiehua Music Village Sakuragi Railroad Crossing Elephant Mountain Xiangshang Overlooking Platform
👤 EXPERIENCE	Sky Lantern Fun Old Mountain Line Rail Bike
👨🍳 GOURMET	Fish Cuisine Taiwanese Cuisine Hualien Cuisine Zhiben Cuisine Taitung Local Cuisine Du Xiaoyue Cuisine Nostalgic Cuisine Steamboat Buffet

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

- 条款:
- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
 - 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, SUNRISE将保留更改或取消行程的权利。
 - 若SUNRISE的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
 - 每位参与SUNRISE团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, SUNRISE一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
 - 详情条款, 请参阅单据背页或浏览
 - 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- Terms & Conditions:
- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
 - SUNRISE reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 - SUNRISE is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; SUNRISE reserves the right to make corrections as required.
 - Every person participating in SUNRISE's tours shall travel at his/her own risk. SUNRISE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit
 - All pictures shown are for illustration purpose only.

- 台湾团 - 附加条款:
- 所有行程以中文讲解为主。
 - 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
 - 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
 - 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站, 但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点, UVSB有权征收额外款项。

- Taiwan Tours - Additional Terms & Conditions:
- Tours are conducted in Mandarin.
 - Triple Room - Third-person shall be based on a rollaway bed.
 - Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.
 - Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops but are not obligated to purchase anything. UVSB reserves the right to collect a penalty should any tour member fail to visit the specified shopping stops

Tentative Flight Details - Subject to Change

For Agent Use Only:

Updated Date: NOV 2022